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Vážení členové výkonného výboru KAČR, 
 
předpokládám, že máte průběžné informace o situaci související s výjezdem na 
JOAWC 2024 do Belgie. Dovolte mi ale malou rekapitulaci. V zásadě se jedná o 
to, že manažerka juniorské reprezentace podmiňuje účast a start na závodech 
v Belgii povinnou cestou reprezentanta a jeho psů autobusem, dále společným 
bydlením reprezentanta a psů na hotelu, a tak jak chápu emaily manažerky 
juniorské reprezentace ze 4.6. a 6.6. i minimální (nejlépe žádný) kontakt 
s rodiči během výjezdu.  
Manažerkou tzv. „dané podmínky“ považuji za nevymahatelné a 
neoprávněné. Snažil jsem se opakovaně o dohodu a vysvětlení, leč 
bezvýsledně. Detailně jsem seznámil manažerku juniorské reprezentace s 
ověřenou praxí a s našimi zkušenostmi, které máme s Erikem na 
mezinárodních závodech. Naše vyjednávání je ale 
stále bezvýsledné, nebylo nám vyhověno. 
Mám rovněž stanovisko předsedkyně výkonného výboru v tom smyslu, že 
manažerka juniorské reprezentace má její plnou důvěru a s jejím postupem 
souhlasí.  
Dne 22.6.2024 mi pak bylo ústně sděleno manažerkou juniorské reprezentace 
a předsedkyní KAČR, že neumožní Erikovi start na závodech v Belgii, když 
nepojede spolu se psy do Belgie autobusem a nebude pak se psy bydlet na 
hotelu. 
  
Vzhledem k tomu, že výkonný výbor je kolektivní orgán, žádám vás o vaše 
vyjádření a stanovisko za celý výbor, aby pak mohla být případně stanovena a 
dovozena odpovědnost výkonného výboru jako celku, nebo jednotlivého člena 
výboru. 
  
Zajímá mě, jak je možné, aby byl Erik manažerkou vyzýván k odstoupení 
z reprezentace z důvodu nesplnění „daných podmínek“, které však nikde 
stanoveny nejsou. Zajímá mě, čeho se konkrétně Erik, jako nominovaný člen 
reprezentačního výběru České republiky v agility dopustil, o jaké „dané 
podmínky“ se jedná, kde jsou písemně ukotveny a zda je s jejich porušením 
spojena nějaká sankce? Já jsem nenašel žádný dokument, ze kterého 
vyplývá, že by tím Erik či jiný reprezentant něco porušil.  



  
Jak vyplývá z Kodexu člena reprezentačního výběru České republiky v agility, o 
tom, zda reprezentant něco porušil a o sankcích za takové porušení povinnosti, 
je příslušný rozhodovat výkonný výbor. 
 
 
Pokud Erik tedy podle výkonného výboru porušil (poruší) nějakou svoji 
povinnost tím, že nesouhlasí s jízdou autobusem se svými psy, pak žádám o 
vydání formálního rozhodnutí výkonného výboru, nebo realizačního týmu 
reprezentace, včetně rozhodnutí, jaká sankce mu je uložena a 
takové rozhodnutí, nechť obsahuje i odůvodnění.  
Současně žádám výkonný výbor, aby zajistil, že již nadále nebude zasahováno 
do práv Erika, jako člena juniorské reprezentace ČR pro JOAWC 2024 v Belgii 
ani do jeho práv, jako člena KAČR ze strany manažerky juniorské reprezentace 
a vedení KAČR.  
Vzhledem k blížícímu se termínu konání závodů Vás žádám o rychlé vyjádření, 
případně vydání rozhodnutí. 
  
Děkuji Vám.  
S pozdravem  
  
Stanislav Řehola  
zákonný zástupce Erika Řeholy 
 


